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Aika Perjantai 11.02.2022 klo 13:00 – 15:00 

Paikka Microsoft Teams –kokous 

Osallistujat 

Jäsenet sekä asiantuntijat Varajäsenet 

Maija Neva, puheenjohtaja, YM 
Jari Vaarma, varapuheenjohtaja YM 
Jaakko Rastas, YM 
Teemu Pekkanen, SYKE 
Päivi Tiihonen, Suomen Kuntaliitto ry (poissa) 
Jyrki Rihu, PLM 
Emmi Äijälä, TEM 
Tomi Paavola, LVM 
Annika Parsons, SM 
Petteri Jartti, OM 
Maarit Hellstedt, MMM 
Vesa Pekkola, STM 
Perttu Wasenius, VM 
Jani Kemppainen, Rakennusteollisuus RT ry 
Eva Elston-Hämäläinen, Rakli ry 
Marja Uusivuori, Tampereen kaupunki 

Kai Ketelimäki, Suomen Kuntaliitto ry 
Anu Sallinen, PLM 
Laura Lassila, LVM (poissa) 
Jarkko Häyrinen, SM (poissa) 
Amanda Mäkelä, OM (poissa) 
Matias Ansaharju, Tampereen kaupunki 

 

1. Kokouksen avaus ja asialistan hyväksyminen 

Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 13:01. Asialistaan ei ehdotettu muutoksia. 

2. Jäsenten esittäytyminen 

Jäsenet esittäytyivät. 

3. Lyhyt esittely Ryhti-hankkeesta ja RYTJ:stä 

Esiteltiin Ryhti-hankse sekä RYTJ. 
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Esitettiin kysymys siitä, että onko hankkeen aikana tiedostettu turvallisuusriskit tietojärjestelmässä. Sihteeri 
vastasi, että turvariskit on tiedostettu ja asiasta on meneillään selvitys. 

Esitettiin kysymys teknisistä vaatimuksista, sekä siitä, minkälaisia teknisiä vaatimuksia lainsäädäntö tulee 
asettamaan. Esitettiin myös kysymys tulevista muutoksista rakennusten energiatehokkuudesta annettuun 
direktiiviin.  

Esitettiin huoli siitä, että kuntia ei ole riittävästi työryhmässä mukana ja tiedusteltiin sitä, että tullaanko 
työryhmään lisäämään jäseninä kuntia, erityisesti pienempiä kuntia. Vastauksena kerrottiin, että tarvittaessa 
järjestetään erillinen kuulemiskerta kunnille ja tarvittaessa kuntien edustajia kutsutaan asiantuntijoiksi. 

Esitettiin kysymys kaavoitus- ja rakennuslain tilanteesta sekä sen lausuntopalautteesta tehdystä 
lausuntoyhteenvedosta. Tiedusteltiin myös, onko työryhmän jäsenten mahdollista esittää lisää kommentteja 
kaavoitus- ja rakennuslain ”digipykälistä”. Vastauksena kerrottiin, että ehdotuksia ja mielipiteitä voi antaa 
työryhmän työskentelyn aikana sekä kokousten ulkopuolella suoraan puheenjohtajalle sekä sihteerille. 

Esitettiin pyyntö kuulla liikenne- ja viestintäministeriön alaisia virastoja työryhmän toimikauden aikana. 

4. Työryhmän tavoitteet sekä HE-valmistelun aikataulu 

Esitettiin työryhmän tavoitteet, työskentelytavat sekä HE-valmistelun aikataulut. Työryhmällä ei ollut 
kommentoitavaa esitykseen ja esityksen sisältö hyväksyttiin. 

5. Työryhmän ehdotetut kokousajat 

Esitettiin työryhmän tulevien kokousten kokousajat. Työryhmä hyväksyi kokousajat.  

6. Muut asiat 

Muita asioita ei ollut 

7. Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja päätti kokouksen kello 14:06 
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